
 

Skolebestyrelsesmøde den 11. marts 2025 

kl. 17:00-20:00 på afdeling Vinderslev 
 

Deltagere: 

Forældre: Line Boye Nielsen, Mette Hulemand Maul, Sigrid Cecillie Juel Hansen, Birgitte B. Nørgaard, Michael N. 
Nielsen og Morten B. Madsen, Casper Zimmermann Kristensen 
Kirsten Bøegh Filtenborg (Suppleant), Lene Nissen Bjerre (Suppleant). 
Medarbejderrepræsentanter: Gitte Storgaard Funch, Nanna Larsen, Mette Skytte. 
Elevrepræsentanter: Alfrida Inger Korsholm Christensen 8D og Celina Munk Kaur Poulsen 9D. 

Ledelse: Kirstine Skou Hansen og Peter Rasmussen. 
 
Mødeleder: Bestyrelsesformanden.  
Referent: Kirstine   
Ikke til stede:  
Afbud: Gitte, Lene, Mette, Celina, Birgitte? 

Referat 
 

Godkendelse af dagsorden (Kl. 17:00) 
Ansvar for punktet: Sice – dagsorden godkendet 
 

Nyt fra elevrådet (kl. 17.05) 
Ansvar for punktet: Sice  

Referat: Elevrådet skal i gang med trivsel for mellemtrin og indskoling. Der er elevrådsmøder i de kommende to uger. I 

Sjørslev kører frikvarterslege og det er de glade for.  

Handling: Vi ser frem til kommende møde, hvor der på elevrådsfronten er sket en masse.  

 

Vision (17:20) 
Ansvar for punktet: PR  

Godkendelse af Vision. Visioner har været forbi personalet til kommentering, og er klar til godkendelse. 

Hvordan udgiver vi Visionen? 

Vejen videre. Hvad er next step – Hvordan får vi visionen til at leve. 

PR fremlægger materiale. 

Referat: Vi har haft medarbejderne til at kommentere på vores vision 1.0. Den seneste version af visionen er derfor 

opdateret og udleveret på SB-mødet. PR gennemgår visionen. Der er enkelte sproglige rettelser.  
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PR giver et bud på hvordan vi kan gå fra vision til strategi(er). Næste skridt er, at ledelsen får lagt strategierne, får inddraget 

medarbejderne, bestyrelsen, elevrådet etc.  Ønsket er at det bliver et pejlemærke – er vi indenfor skiven? 

Skal der laves visionsmål inden visionen for alvor udgives? Sice: hvad er tidsperspektivet i det? PR: vi ser ind i en kort 

tidshorisont.  

Drøftelse – hvornår giver det bedst mening at udgive visionen?? Vi skal være klar til at høste de lavthængende frugter for at 

skabe følgeskab.  

Handling: Visionen tages op i elevrådet. Elevrådet kommer med et bud på hvordan visionen (eller dele af den) kan komme 

ud at leve iblandt eleverne.  

Vi kan lave et flowchart til forældrene (fx år 1:morgensamling, xx, år 2:xxx år 3:xxx) og et mere udførligt internt.  

Ide: Ledelse og bestyrelsen kan udfolde visionen på de første forældremøder i kommende skoleår.  

 

Spisning (17:50) 
 

Status Klub og SFO (18:20) 
Ansvar for punktet: PR 

Status på Klubtilbud. Nu er klubeftermiddagene afholdt – Hvad er planen. PR fremlægger. 

Referat: Vi går i gang med klub. Vi har fundet bemanding og info er sendt ud til forældrene. 14-16 har vi hallen 3 gange om 

ugen. Pr 1/4 går det i luften. Der er enkelte rettelser i folderen som er sendt ud til forældrene. KH retter og sender til PR. 

Elever til og med 3.kl er tilmeldt Sfo og kan ikke tilmeldes klubmodulet. Dette er en politisk beslutning.   

Handling: Der er et ønske om at bestyrelsen kommer cc på beskeder ang. klub. Der skal laves en bestyrelsesaulagruppe.  

 

Budgetopfølgning, godkendelse af budget for kommende skoleår og godkendelse af 

timefordelingsplan (18:40) 
Ansvar for punktet: PR 
 
PR gennemgår 
 
Referat:  

Timefordeling:  

Der sker få ændringer i timefordelingsplanen, som vi kender den. Den væsentlige ændring er at UUV udgår. Disse timer 

ender i en timebank, som kan bruges på mange forskellige ting. Bl.a. klassenstid, inklusionsfremmende indsats, øget SFO-

åbningstid etc. UUV-timerne skal ikke konverteres til 2-voksentimer. Det er lagt ud til SL hvordan timebanken forvaltes.  

Der er et ønske om at det nye kvalitetsprogram er med til at sætte skolen fri fra folkeskolereformen, så vi kan fordybe os i 

det, der giver mening for eleverne.  

Budget: 

PR gennemgår budgettet. Bestyrelsen undres over hvorfor de foregående år ikke har set et tilsvarende budget. Vi ser ind i 

et efterår, hvor vi fokuserer på sikker drift. Efter jul hvor det nye budgetår starter, skal vi gerne have et overblik til at kunne 

disponere ordentligt.  

PR gennemgår det samlede regnskab og redegør for det forventede underskud.  
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Handling: Det er vigtigt at bestyrelsen kommer med anbefalinger ind i arbejdet. Den nye timefordelingsplan er kommet i 

11.time i år. På sigt vil det være hensigtsmæssigt, at det lægges i bestyrelsens årshjul, at der afsættes tid i starten af 

kommende skoleårs planlægning til at forelægge bestyrelsen, hvordan SL påtænker, at timefordelingen skal se ud, så 

bestyrelsen kan udføre deres tilsynspligt.  

Bestyrelsen godkender budgettet for kommende år.  

Orientering (19:25) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 

- Formand:  

- Skoleleder: Status ledelse. KH og PR fortæller om den nye udvalgsbeslutning ang. I-klasser. Vi er 

køreklar nu! PL stilling er i opslag. Morten er i ans. udvalg.  

- Personale:  

Dagsorden til næste møde – forslag til punkter (Kl. 19:35) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
-Årshjul ifht planlagte ting til SB-dagsorden – Sice har et udkast.  
- SB møderække til næste skoleår 
-Vision til forældremøder 
 

Godkendelse af referat – B (Kl. 19:45) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat Godkendt.  
 

Eventuelt (Kl.19:50) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat  
 
 

Kommende mødedatoer og punkter til dagsorden 
D. 27/5-2025 Kjellerup Princip for skole/hjem-samarbejde samt kommunikationsprincip – laves i forlængelse af vedtaget 
vision. Der arbejdes i udvalget inden sidste SB-møde og fremsættes udkast til dette møde. + Fremlæggelse af APV 


